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Abstract (en)
The luminaire has a retaining area for accommodating an oblong light source e.g. fluorescent tube (1). A reflector unit (2) comprises reflector
surfaces (3, 3a, 3b, 3c) that are arranged beside the light source and viewed from an area to be illuminated. The reflector unit is self-supported,
and comprises molded cavities (4) and recesses (13) for retaining and holding functional elements such as a luminaire socket, a luminaire holder, a
luminaire operating device (7), leveling elements and assembly elements. Cooling ribs (6) are formed at a back side of the reflector unit.

Abstract (de)
Erfindungsgemäß wird eine Leuchte vorgeschlagen, die einen Aufnahmeraum zur Aufnahme mindestens einer länglichen Lichtquelle (1) und
eine Reflektoreinheit (2) mit mindestens einer - von dem zu beleuchtenden Bereich aus gesehen - neben der Lichtquelle (1) angeordneten
Reflektorfläche (3, 3a, 3b, 3c) aufweist, wobei die Reflektoreinheit (2) selbsttragend ausgebildet ist und Anformungen (4) und/oder Ausnehmungen
zur Aufnahme bzw. Halterung von Funktionselementen der Leuchte wie beispielsweise Lampenfassungen, Lampenhalter, Betriebsgeräte (7) für
Lampen, Nivellierungs- und/oder Montageelemente aufweist.
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